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	Marketing - Health and lifestyle press release 

	Known as one of the happiest cities in the world, the Danish capital moves up two rankings from our 2021 healthy cities report, now sitting at third. Copenhagen boasts the third lowest annual working hours, while breathing clean air also comes easy as it has the fifth lowest pollution index of any city analysed - making it the perfect place for any outdoor exercise.
	丹麦首都哥本哈根被誉为世界上最幸福的城市之一。在《2021年健康城市报告》中，哥本哈根的排名上升了两名，至第三名。根据各城市的数据分析结果对比，在最短工作时长排名中，哥本哈根荣登第三名；在最低污染指数排名中，哥本哈根排第五名。这里空气干净清新，是进行户外运动的绝佳之地。  

	Marketing - Beauty and wellbeing press release 

	To be cruelty-free means that a company does not allow animal testing for its products or ingredients. There are several different accreditations brands can secure to confirm their cruelty-free status, such as PETA’s cruelty-free label or the Leaping Bunny certificate.
	“零残忍”是指企业不得在动物身上对其产品或产品成分进行任何测试。当下，企业可通过多个认证组织获得“零残忍”认证，比如通过善待动物组织获得“零残忍”标识，或通过跳跃的兔子获得“零残忍”认证证书。 

	Marketing – General press release

	When it comes to saving money, behaviour varies widely among nations but it’s a universal truth that we all love a good bargain! There’s no better feeling than finding that 20% off discount code allowing us to add those few extra items to our basket.
	在节流省钱方面，不同群体采取的方法可谓千差万别。但我们有一个共同点：我们都喜欢物美价廉的产品！没有什么比获得八折折扣代码更令人兴奋了，无疑这会刺激我们向购物篮中再多添加几件商品。

	Marketing – General press release

	As users of streaming services, we have more possibilities than ever to customise the language options of the films and shows that we watch, breaking all boundaries and restrictions imposed in the past. This will undoubtedly create societies that are more used to receiving content in a foreign language and will open our minds and our ears to understand and appreciate new cultures.
	相比以往，流媒体服务的用户，在观看电影和节目时，有更多自定义语言可选择。这无疑打破了过去的界限和限制，让我们的社会能更加适应接受外语信息，有利于解放思想、开阔视野，帮助我们理解和欣赏新文化。

	Legal – Brand deal contract

	The document is intended to provide general information and guidelines only. It is not a substitute for legal advice.
NOW IT IS AGREED as follows:

1. Appointment. The Advertiser hereby appoints the Influencer as its representative on a non-exclusive, non-employee basis to endorse and promote its services to the target audience.

2. Cancellation. Either Party may terminate this Agreement immediately upon written notice to the other in the event of any breach of this Agreement by the other Party which breach is not remediable.
	本文件仅提供基本信息和指导，不可代替法律咨询指导意见。

现达成协议如下：

1. 委任。广告客户兹委任网红作为其非独家、非雇员代言人，负责面向目标受众，宣传、推广其服务。



2. 协议终止。如果一方违反本协议，且违约行为无法补救，则另一方可在向其发出书面通知后立即终止本协议。







